
Rekenkamer Hilversum

Nawoord onderzoek ‘Bescherming van persoonsgegevens’

De rekenkamer heeft kennisgenomen van de constructieve reactie van het college op het onderzoek 
naar de bescherming van persoonsgegevens in Hilversum. De rekenkamer is verheugd om te constateren 
dat het college zich herkent in de conclusies en de aanbevelingen van de rekenkamer – gericht aan het 
college – graag overneemt.

Het college stelt in zijn reactie dat het voornemens is het jaarverslag van de Functionaris 
Gegevensbescherming (FG) ter advisering aan de raadscommissie aan te bieden. De rekenkamer juicht 
dit voornemen toe. Om de raad beter in positie te brengen, zou het college het verslag van de FG van 
een begeleidend commissievoorstel kunnen voorzien, waarin toegelicht wordt wat de bevindingen van 
de FG voor de kaderstellende en controlerende rol van de raad betekenen. Ook zou het college in het 
begeleidende voorstel concreet de punten kunnen benoemen waarover het advies aan de raad vraagt; 
wat heeft het college van de raad nodig om de persoonsgegevens van de inwoners van Hilversum goed 
te kunnen beschermen?
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